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Svinjski grip je podvala! 
Dr Lorraine Day 

 
U pitanju je psihološka operacija da se uplaši javnost! 
Ovo nije prvi put da se koriste laži o „svinjskom gripu” da bi se ispunili zli ciljevi. Godine 1976, 

američka vlada je donela pustoš Amerikancima sa katastrofalnom vakcinom protiv „svinjskog gripa” 
koja je prouzrokovala brojne stravične posledice i smrti. 

 
Šta ljudi iz Novog svetskog poretka rade? 
1. Svinjski grip je prevara. Simptomi od tzv. svinjske gripe su jednaki onima od „normalne” gripe, 

kao i onima od obične prehlade. Ona NE uzrokuje smrt češće nego što to uzrokuje „normalan” grip. 
2. NE postoji opasnost od pandemije, osim u umovima zlih tirana iz novog svetskog poretka, čiji 

cilj je da rapidno smanje stanovništvo sveta (istrebljenje stanovništva). Ako vas uspeju ZAVARATI 
da poverujete njihovim LAŽIMA i prihvatite njihove OPASNE vakcine - to će se iznenada dogoditi. 

3. Brojke koje objavljuju za „svinjsku gripu” su potpune LAŽI. Napisaće u naslovu, „60 ljudi 
umrlo od svinjske gripe”, ali kada pročitate ceo članak vidite da ih NIJE 60. Zapravo, samo 12 ih je 
„dokumentovano”, a ne piše KAKO su „dokumentovani”. 

4. Razne medijske grupacije (TV, dnevne novine, filmovi, magazini) su pod kontrolom iste grupe 
koja je zadužena za psihološku operaciju „svinjskog gripa”. Oni su partneri u LAŽI. 

5. Famaceutske kompanije, koje će požnjeti ogromnu finansijsku dobit od ove prevare, su takođe 
deo te spletke. Baxter International, korumpirana farmaceutska kompanija koja je nedavno uhvaćena 
na delu prilikom slanja vakcina zaraženih s ptičjom gripom u 18 zemalja, je „izabrana” da napravi 
vakcinu za „svinjsku gripu”. 

6. Ovaj virus „svinjske gripe” je nesumnjivo još jedan virus koji je napravio čovek - hibrid od 
„svinjske gripe”, ljudske gripe i ptičje gripe. Tako nešto može da nastane SAMO u laboratorijama! 

 
Zašto oni to rade? 
1. Kontrola stanovništva: strah, odricanje svojih prava, karantin. 
2. Daljnje uništavanje ekonomije s velikim lažnim „troškovima” koji će se pripisati 

„kontrolisanju” epidemije. 
3. Ogroman profit za anti-virusne tretmane - i potencijalnu prodaju vakcina za „svinjski grip” 

(kojih navodno još nema). 
4. Obavezna vakcinacija za „svinjski grip” za koju se novi svetski poredak nadaju da će ubiti 

MILIONE ljudi širom planete. Te obavezne vakcine će biti namerno zaražene sa strašnim bolestima 
koje su specijalno napravljene da vas UBIJU. 

5. NIJEDNA vakcinacija nije efikasna. SVAKA vakcinacija je NEPOUZDANA. Vakcinacije za 
rutinske bolesti prouzrokuju užasna oštećenja - i često dovode do smrti vakcinisane osobe. 

6. Vakcina „svinjske gripe” će bez sumnje imati još više dodanih smrtonosnih sastojaka da odradi 
svoj posao ubijanja miliona ljudi zbog istrebljenja oko 5,5 milijardi ljudi koji, Novi svetski poredak, 
želi postići u narednih 10 godina, tako da ONI mogu POSEDOVATI planetu. 
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Ko su „oni”? 
Njihov plan se eufemistički naziva „Održivi razvoj” što je samo drugi izraz za istrebljenje 

stanovništva! Zli gurui istrebljenja stanovništva su demonizovane vođe Novog svetskog poretka - 
vođe od gotovo svih zemalja. 

Oni su pokušali da pokrenu pandemiju sa SARS-om, ali SARS sa nije mogao brzo širiti, pa su 
izmislili „ptičju gripu”. Ptičja gripa je u osnovi „SARS s krilima”. Ali ni ptičja gripa nije „letela” 
brzo. 

Izgleda da su sada prešli na „svinjsku gripu”. Valjda se nadaju da svinje „mogu leteti” da bi ovu 
proizvedenu „pandemiju” rapidno raširili širom sveta. 

Samo bez panike! To je baš ono što ONI žele! Taj tzv. „svinjski grip” nije opasniji po život od 
obične, prirodne, svakodnevne vrste gripa. 

Ono što ĆE ВITI veoma opasno po život su vakcine koje će proizvesti (i namerno zaraziti sa 
smrtonosnim bolestima) da vas navodno „zaštite” od svinjskog gripa. 

Ono što sledi su odlomci iz knjige „Razotkriveni svinjski grip” od Eleanore McBean, Ph.D., N.D. 
napisane 1977, doktorke koja je bila PRISUTNA tokom epidemije Španske gripe 1918. 

 
Razotkrivena svinjska gripa 
Ova brošura o opasnistima i lažima svinjske gripe je deo veće knjige o vakcinacijama pod 

naslovom „Vakcinacije osuđene od kompetentnih doktora”. Bilo je i krajnje vreme da velika i 
sveobuhvatna knjiga, o dugo skrivanim činjenicama o vakcinaciji ugleda svetlo dana. Ovo je najveća 
i najpoučnija knjiga o toj temi ikada napisana. Ona sadrži podatke prikupljene iz medicinske prakse, 
vojnih izveštaja i potresnih nalaza istraživača iz celog sveta. 

Namena ove knjige je da pomogne u borbi protiv katastrofalnih efekata koji uzrokuju promoteri 
vakcina i njihove lažne propagande. 

Videla sam karcinom prouzrokovan vakcinacijom na rukama ljudi, tačno gde je vakcina 
ubrizgana. Takođe sam videla i paralize i ostale tragedije uzrokovane vakcinacijom. Sve to je 
nepotrebno i može se izbeći primenom informacija koje su sadržane u poglavljima ove knjige. 

Primetićete da postoji mnogo ponavljanja određenih činjenica kroz celu knjigu. Postoje dva 
razloga za to. Jedan od njih je da su neka poglavlja korištena u zasebnim publikacijama, kao što je to 
poglavlje o SVINJSKOJ GRIPI. Drugi razlog je taj što je pogrešna informacija o vakcinaciji usađena 
u ljude od ranog detinjstva, te je potrebno ponavljati istinu mnogo puta, da bi mogli reprogramirati 
razmišljanja od lažnih tvrdnji do istine. 

Istina ne nosi masku, ne traži mesto ni aplauz, ne klanja se ljudskim idolima; ona samo traži 
saslušanje. (izreka anonimnog autora) 
 

SVINJSKI GRIP – JOŠ JEDNA MEDICINSKI IZAZVANA EPIDEMIJA 
“Oduzmite profit od proizvodnje i upravljanja serumima i vakcinama, i oni bi uskoro bili osuđeni 

čak i od onih koji ih danas koriste.” George Starr Whitte M.D. 
Dok pišemo ovaj tekst, oktobar 1976, grupa medicinskih oportunista je preuzala diktatorska 

ovlašćenja da proglase pretnju od dalekosežne epidemije svinjske gripe, za koju kažu da je slična ili u 
srodstvu s epidemijom španske gripe 1918, koja je pobila 20 miliona ljudi širom planete. Ta izjava je 
trebala zaplašiti ljude, da bi se vakcinisali s ekperimentalnim vakcinama punim otrova, dok oni, 
promoteri, zgrću profit. Za vreme velike kampanje za POLIO (dečja paraliza) vakcinu, portparol 
ParkeDavis-a, jedne od pet farmaceutskih kompanija koje su proizvodile vakcinu, je rekao: „Naša 
fabrika će zaraditi preko 10 miliona dolara na SALK vakcinama u 1955. godini.” I pre nego što su 
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završili, odrali su ljude za 4 milijarde dolara na SALK reketu. 
Većini ljudi je fijasko polio vakcine otvorio oči, tako da kada su isti trovači počeli ponovo glasno 

pozivati na vakcinaciju za svinjski grip, bili su dovoljno pametni da vide prevaru i odbiju 
vakcinisanje, iako je glavni propagandni slogan za zastrašivanje bio „svinjski grip je zarazan i možete 
umreti ako se ne vakcinišete”. 

Ali, taktike zastrašivanja, a možda i neke druge pobude, su delovale na (tadašnjeg) predsednike 
Forda koji je nakon toga i poražen na izborima - i ni trenutak prerano. Kada su visoko pozicionirani 
ljudi iz prodajnog odbora, doktori Salk, Sabin, Sencer, Mathews, Cooper i drugi, ušetali u Fordove 
kancelarije (mart 1976) i zatražili preko 135 miliona dolara za potporu njihovog privatnog reketa za 
zgrtanje novca, on im je taj novac predao kao neuko dete bez da je tražio garanciju da njihova 
nedokazana vakcina neće ubijati ljude - kao što je to radila prilikom prethodnih vakcinacija - ili da li 
su njihovi zahtevi opravdani. 

Njihove tvrdnje o sigurnosti, delotvornosti i potrebi za vakcinom su se pokazale lažne u zadnjih 
par sedmica kada su vakcine ubile 113 ljudi širom Amerike, a 75 paralizovalo samo u Kalifoniji. 
Nemamo izveštaj iz svih 50 država, ali ako je svugde bilo kao u Kaliforniji, to bi bilo 3675 slučajeva 
paralize. Mnogi lekari su dobili naređenje da ne odaju broj stradalih od svinjskog gripa. Tako da mi ni 
danas ne znamo stvarno činjenično stanje, a možda nikada i nećemo saznati, osim ako se ne pokrene 
istraga tipa „Watergate”. 

 
5 miliona dolara sudska tužba protiv promotera gripe za uzrokovanje paralize 
Vesti na radiju (januar 1977) javljaju da je jedna paralizovana žrtva svinjske gripe podnela tužbu 

tešku 5 miliona dolara protiv promotera vakcine, zbog uzrokovanja njegove paralize u decembru 
1976. Njegova tužba je protiv organizatora zastrašivanja o epidemiji gripe, a to su Dr. David Sencer iz 
CDC-a (Centar za kontrolu zaraze) koji je predvodio kampanju za vakcinaciju, Dr. Theodore Cooper 
iz WHO-a (Svetske zdravstvene organizacije), zdravstvene ustanove koja je promovisala vakcine i 
šest farmaceutskih kompanija koji su proizvodile vakcinu za svinjsku gripu. (Zašto ne i Ford i njegov 
kongres koji je to finansirao?) Njegov prigovor je bio to da su širili propagandu obećavajući da je 
vakcina podrobno testirana i da je savršeno sigurna, da je svinjska gripa zarazna i da će ljudi umreti 
ako se ne vakcinišu, da će biti zaštićeni ako se vakcinišu i da su nuspojave, ako ih i ima, neznatne. 

Dr. Edwin Kilbourne, voditelj Odseka za mikrobiologiju u medicinskoj školi Mount Sinai (Los 
Angeles), rekao je da misli da su „slučajevi paralize samo slučajnost”. 

Paraliza je poznata pojava nakon vakcinacije - bilo kakve vakcine - i ovih 75 slučajeva iz 
Kalifonije su bili parilizovani ubrzo nakon vakcine - a taj doktor kaže (u suštini) - „zaboravite na to - 
možda vakcine nisu krive”. Ako je to način predavanja i aljkavog nagađanja koji studenti medicine 
dobijaju, nije ni čudo što doktori izlaze iz medicinskih fakulteta zbunjeni i u nemogućnosti da izleče 
bilo šta - čak ni običnu prehladu ili bubuljice. Sve što znaju je kako suzbiti simptome s otrovnim 
lekovima ili osakatiti pacijenta s nepotrebnim operacijama. 97% operacija koje izvedu doktori u 
SAD-u su nepotrebne, po priznanju samih doktora, kada se sastanu da odluče koje bi operacije bile 
stvarno potrebne, kada ne bi bilo profita za njih. Njihov zaključak je da je samo oko tri posto (3%) 
operacija potrebno. 

Sva obećanja od promotera vakcina su laži - kasnije dokazane sa smrću i teškim posledicama u 
roku od nekoliko sati nakon vakcinacije. 

Osiguravajuće kompanije koje su osiguravale doktore i proizvođače vakcina dugi niz godina, 
povukle su se iz ove očigledne prevare s vakcinama. Pitamo se zašto Ford nije zatražio savet od tih 
lukavih biznismena i odbacio taj celi sumnjivi vakcinacijski program. Pitamo se koje su pobude 
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podstakle Forda i kongres da ne samo finansiraju vakcine, nego i štetu koje one prouzrokuju, a to bi 
moglo biti i milijarde dolara sudeći po velikom broju umrlih i strašnih posledica koje su već 
prijavljene, plus oni koji su zataškani od strane promotera vakcina. 

Najčešća opaska koju danas čujemo na ulici je: „Ovo je najveća pljačka u istoriji”. 
Promoteri vakcina i osiguravajuće kompanije se još uvek sećaju više-milionskih sudskih tužbi 

nakon katastrofalne kampanje polio vakcine pedesetih godina, kada su Salkove, Sabinove i Cutterove 
vakcine uzrokovale na hiljade slučajeva dečje paralize, smrti i ostalih strašnih posledica. Tužbe su 
preplavile sudove, pa su promoteri vakcina i farmaceuske kompanije morali isplatiti na milione 
dolara odštete. 

Pet farmaceutskih kompanija koje su pravile Salk vakcine su tada zvali Rockefellerov lanac, a isti 
ti, s par iznimaka, danas prave vakcinu za svinjski grip. Promoteri vakcina su hteli da izbegnu sve 
finansijske izdatke, troškove vakcinacije i tužbe zbog odšteta, da bi ostvarili čist profit, a porezni 
obveznici su bili opterećeni plaćanjem i vakcina i odšteta. Sumnjam da bi i kriminalci mogli 
uspostaviti pokvareniji reket od ove ludorije koja je sponzorisana od strane vlade, a sav profit upada u 
džepove medicinskih i farmaceutskih koncerna. 

Da su te slatkorečive varalice uperile mitraljez u Forda, ne bi dobili bolje rezultate u pljačkanju 
ovog glupana koji nije sproveo ni najmanje istraživanje pre nego što je posegao u javnu kasu da bi 
finansirao tu privatnu spletku za zgrtanje novca. 

Ford nije jedini krivac u toj zaveri protiv naroda. Većina u kogresu je glasala za to. 
Pre nego što će napustiti predsedničku fotelju, Ford je zatražio od poreskih obveznika da daju 

poveću povišicu članovima kongresa. Pitamo se da li ih je hteo nagraditi zbog njihovog udela u ovom 
medicinskom organizovanom kriminalu. 

Vest od AP-a (Associated Press) u Los Angeles Timesu (3.12.1976) s naslovom: PREDLOŽENO 
POVEĆANJE PLATA U DRŽAVNOM SEKTORU ZA 129 MILIONA DOLARA, u članku kaže: 

“... Ford će predložiti plate, za koje misli da su prikladne, u budžet za narednu godinu. Ako 
kongers i senat ne odbiju predlog (da li je verovatno da će se odreći povišice?) njihovi članovi će 
godišnje dobijati 57.500 $ za razliku od prethodnih 44.600$.” 

Jesu li to zaslužili? Drugi izveštaj nam kaže da su većina članova kongresa samo korporacijski 
advokati i služe privatnim interesima. Njihov glas za davanje 135 miliona dolara poreskih obveznika 
za stvaranje privatnog medicinskog reketa (vakcina za svinjsku gripu) nam ukazuje na to da zaista 
rade za „spoljne interese”, a ne za dobrobit ljudi koji su ih i postavili na visoke položaje. 

U istom izvještaju od AP-a još piše: „Komisija (zadužena za povišice) je jasno dala do znanja da se 
nada da će povišice obavezati tri grane vlasti da uvedu strožija pravila ponašanja o spoljnim 
prihodima i finansijskim podacima.” 

Znači li to da ako dobiju veliku povišicu moraju obećati da će reći istinu o tome koliko su im 
„spoljni interesi” platili da poguraju „velike poslove” u njihovu korist? 

Takvi javni službenici ne samo da ne trebaju dobiti povišicu; trebali bi dobiti otkaz i zatvorsku 
kaznu, a trebaju im se i zapleniti sva mita koja su dobili za „velike poslove”. 

 
TESTOVI VAKCINE ZA SVINJSKI GRIP SU DOKAZALI NEPOUZDANOST 
U isto vreme kada su promoteri vakcina rekli Fordu da je vakcina „testirana i savršeno bezbedna”, 

još uvijek su je testirali na eksperimentalnim životinjama, vojnicima i maloj deci. Dakle, na onima 
koji se ne mogu braniti. 

U IZVEŠTAJU POTROŠAČA (A REPORT TO THE CONSUMER; septembar 1975) Ida 
Honorof je prezentovala kopilaciju podataka od Nacionalnog instituta za zdravlje - odeljak za 
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biološke standarde, biltena Svetske zdravstvene organizacije i informisanja Dr. J. Anthony Morrisa, 
bivšeg direktora grane FDA-a (Agencija za hranu i lekove), o testiranju virusa. Nalazi Dr. Morrisa 
nam pokazuju da kada eksperimentalne životinje udahnu vakcinu za grip, kod njih dolazi do 
„sklonosti povećanja kancerogenih tumora”. 

Trudnice su bile među prioritetima za vakcinaciju dok nalazi nisu ukazali da određene supstance u 
vakcini gripe „mogu predstavljati veliku opasnost od fetalnih oštećenja ženama koje bi mogle postati 
trudne... “ 

U svom izveštaju ona razmatra članak od Aurore Reich, direktora Scientific Communications, 
objavljenom u novinama Indianapolis Star, a u njemu kaže: 

“Sam virus (vakcine za grip) ima otrovna svojstva čak i nakon što je ubijen, što može izazvati 
visoku temperaturu i grčeve, posebno kod dece. Januarsko izdanje časopisa o pedijatriji (Journal of 
Pediatrics) je preneo istraživanje doktora iz Atlante i Sheffielda (Engleska), koji su zajedno testirali 
pročišćenu ubijenu vakcinu gripe. Zaključili se da je i pročišćena ubijena vakcina suviše toksična 
(otrovna) da bi se dala deci. ... Studija je pokazala da 69% novorođenčadi ima visoku temperaturu 
6-12 sati nakon vakcinisanja, a jedan posto je imao grčeve.” 

“Druga studija pokazuje da su oko 10% imali grčeve, a jedno je umrlo. Jedan doktor je istakao da 
„ima 9 miliona dece ispod 3 godine. Ako 10% posto od njih ima grčeve, to bi bilo 900.000 dece s 
grčevima... (a koliko mrtvih?) Rutinska vakcinacija novorođenčadi i dece nije preporučena od strane 
Javnog zdravstvenog servisa (Public Health Service)”. 

Tragedija je što bespomoćnu malu decu koriste za testiranje otrovnih lekova - kao ogledne 
životinje. Mislila sam da je to protivzakonito. Žalosno je da se i životinje koriste za ovo, jer praktično 
sva testiranja su za stvari koje nam ne trebaju, kao što su otrovni lekovi, vakcine, nepotrebne 
operacije i dr. Da, sve vakcine su opasni lekovi. 

Redak slučaj je da se javi jedan pošten doktor koji se ne boji da kaže svoje mišljenje i upozori 
narod o vakcinama. Takav čovek je i Dr. James A. Shannon iz Nacionalnog Instituta za Zdravlje. On 
je rekao: „JEDINA SIGURNA VAKCINA JE ONA KOJA SE NIKADA NE UPOTREBI.” 

Kada je dokazano da su vakcine opasne da bi se koristile na deci, trebale su biti odbačene i 
uništene pre nego učine još više štete, jer ako su opasne za decu, ili bilo koga drugoga, onda su opasne 
za sve ljude. 

Doktori koji su upitani, priznaju da nisu vakcinisani, a ni njihova deca. 
Stari, bolesni i ostali „visoko rizični” slučajevi su podložniji otrovima, pa ih oni lakše savladaju, a 

to može dovesti i do smrti. A ipak, doktori i promoteri vakcina im savetuju da se prvi valcinišu. 
Mislim da su hteli rizičnost vakcine testirati prvo na njima, da vide šta će se dogoditi. Ako se i dogodi 
smrt ili neka druga teška posledica, doktori onda mogu prebaciti krivicu na starost ili neke druge 
slabosti. 

Izgleda da doktori gledaju na te bolesne i stare ljude kao na nevažnu potrošnu robu. Primer toga 
sam video nedavno na mitingu promotera vakcine na kampusu USC-a (Univerzitet Južne Kalifornije) 
kada su pokušali da privuku mušterije, i nagovore studente da se vakcinišu. 

Ljudi iz publike su postavljali neka pitanja doktorima na pozornici. Pitali su o smrtnim 
slučajevima koji su se dogodili samo par sati nakon vakcinisanja. Jedan od doktora je prešao preko 
toga olako i ravnodušno tvrdio da bi „oni svejedno umrli”, ili „bili su stari i verovatno imali neko 
obolenje koje ih je ubilo”. Jasno je dao do znanja da promoteri vakcina neće preuzeti odgovornost za 
smrtonosne vakcine. U pitanju je bio jedan od predavača u medicinskoj školi na USC-u. Sačuvaj nas 
Bože od doktora na koje je on uticao. 

Žrtve vakcinacije nisu navedene kao takve u podacima za javnost. Izveštaji o smrti su falsifikovani 
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i stavljaju se neki drugi uzroci, a ne vakcina koja ih je ubila. 
 
NE POSTOJI EPIDEMIJA SVINJSKOG GRIPA 
Cela panika oko svinjskog gripa je bazirana na smrti jednog vojnika u Fort Dix-u, Nju Džersi 

(jedan izvještaj kaže oktobra 1975, a drugi februara 1976). Ne postoji ni jedan dokaz da je on čak i 
imao svinjski grip. Među doktorima postoji veliko razilaženje mišljenja o pravom uzroku smrti. Neki 
pokušavaju da okrive i šetnju u kojoj je bio kada je bio bolestan. Službena dijagnoza glasi da je uzrok 
smrti grip tipa A/Victoria, a ne svinjski grip. Svi vojnici u kasarni su vakcinisani vakcinom gripe Port 
Chalmers, za koju su tvrdili da sadrži antigena koja štite od svih vrsta gripe. Ubrzo nakon vakcinacije 
više od 500 ljudi su svejedno dobili gripu, i tako dokazali da su vakcine za gripu potpuni promašaj i da 
ne štite od gripe ili ičega drugoga. U isto vreme je 66 ljudi hospitalizovano u Fort Knoxu. Nemamo 
podatke za sve kasarne, ali možemo sa sigurnošću reći da je došlo do velikog broja slučajeva trovanja 
vakcinom. Ne sumnjamo da su oni to zvali nekako drugačije,a izveštaje o smrti su falsifikovali kao 
što to i inače rade kod smrtnih slučajeva uzrokvanih vakcinacijom. U smrtovnicama ljudi umrlih od 
trovanja vakcinom je pisalo „umro od upale pluća” ili hepatitisa, meningitisa ili nečeg drugog. 

Trenutna vakcina za gripu koju koriste na civilima je jednako nekorisna i opasna, ali je promovišu 
širom zemlje s katastofalnim rezultatima. Bez obzira koliko ima stradalih, oni su odlučni da je koriste 
dok god se mogu nekažnjeno izvući - jer je profitabilno. To je jedina svrha vakcine. 

Čak i da je svinjski grip uzrok smrti tog vojnika, jedan slučaj zaraze nije osnova za širenje panike 
širom zemlje. Potrebno je najmanje 30 slučajeva iste zaraze na istom lokalitetu da se proglasi 
epidemija. 

Promoteri vakcina su očajnički tražili barem jedan slučaj svinjske gripe bilo gde u svetu. Ali ga 
nisu našli čak ni među svinjama. Čuli su da je jedan čovek (Larry Hardison iz Mizurija) prehlađen, pa 
su požurili k njemu da uzmu uzorak iz grla i proglase da je to to. Ali je ozdravio pre nego što su došli 
do njega. Većina slučajeva gripe koje testiraju su i uzrokovani samom vakcinom. 

Nema epidemije svinjske gripe u SAD-u ili bilo gde u svetu, a neće je ni biti osim ako promoteri 
vakcina ne izvrše svoj plan vakcinacije svih ljudi. Tada bi nastala velika epidemija trovanja vakcinom 
- ne gripe. 

Već imamo 113 dokumentovanih smrti od vakcine, i to je dosta da se proglasi epidemija trovanja 
vakcinom. 

 
SVAKA VAKCINA JE OTROVNA 
Vakcine se sastoje od raspadnutih proteina, kao što su oni koji su uzeti iz gnoja bolesnih životinja 

ili pokvarenih jaja, pomešani sa smrtonosnim supstancama kao što su karbolna kiselina (fenol), živa, 
formaldehid (formalin) i dr. Raspadnuti proteini mogu izazvati botulizam, salmonelu ili neke druge 
tipove trovanja. Nije ni čudo da ljudi padaju mrtvi nakon vakcinacije. 

Svi doktori koji su upoznati s tom temom priznaju da su vakcine veoma otrovne, a posledice su 
nepredvidive. Ni jedan doktor, laboratorijski tehničar ili naučnik ne može odrediti kakvu će reakciju 
na vakcinu imati svaka individua. Nemoguće je unapred znati kolika je tolerancija na otrov kod svake 
osobe. Stoga je to smrtonosna kocka - kao ruski rulet - da li će vakcina izazvati momentalnu smrt (to 
se ponekada i dogodi), ili paralizu nekoliko sati kasnije, možda rak, srčani problem ili tuberkulozu par 
godina kasnije, bolesti bubrega, oštećenje jetre, ludilo (post vakcinalni encefalitis - upala mozga 
uzrokovana vakcinom) ili neku drugu hroničnu bolest u skorijoj budućnosti. 

Vakcine su čak i gore od ruskog ruleta. Ruski rulet ubije samo nekoliko, uglavnom loših ljudi. 
Vakcine ubijaju na hiljade nevinih ljudi. 



 
7 

 

 
FORD JE MARIONETA 
Nakon što su promoteri vakcina uzeli od Forda 135 miliona dolara, rekli su mu da bude dobar 

dečko i zavrne rukav, da bi ga mogli fotografisati prilikom primanja vakcine, da navedu ostale da 
slede njegov primjer. Hteli su iskoristiti njega i njegov uticaj kao prodajnu propagandu prilikom 
prodaje njihovog otrovnog leka. Poslušao ih je kao marioneta. 

Nije ni čudo što se Amerikancima celi svet smeje. Oni vide lažnu epidemiju - kampanju za 
masovno trovanje - i naše vođe koji plešu kako promoteri vakcina sviraju. 

Dr. G. Nossel iz Svetske zdravstvene organizacije je rekao: 
„Amerikancima bi trebalo pregledati glave - Nema šanse da mi tako nešto dozvolimo ... Nije bilo 

odgovarajuće istrage ... Vakcina nije dovoljno ispitana ... Previše je nepoznanica”. 
Čak i u dalekoj Austaliji su šokirani da je takva prevara dozvoljena - čak i promovisana od strane 

vlade SAD-a i medicinskih ustanova poznatim po spletkama za zgrtanje novca. 
Dr. Archie Kalokerines, medicinski upravnik Colleranebri bolnice u Australiji, nazvao je 

vakcinacijski plan za svinjski grip „plan za masovno ubistvo... Ako je osoba osetljiva, vakcina može 
štetno delovati na imunitet, i ona postaje podložnija bolestima kao upala pluća ili anemija ... Ako je 
individua već zaražena drugom vrstom gripa može prouzrokovati momentalan i ozbiljan napad te 
bolesti... Mi ne znamo kakve će biti dugoročne posledice ovoga leka (vakcine za svinjski gripu). 
Možda će osobe postati podložnije na rak i ostale bolesti ... “ 

Gornja izjava je iz ekskluzivnog intervjua za Glendale News Press (24.09.76), ponovo je štampana 
u Izveštaju potrošača (I. Honorof) 

„Harry Nelson, medicinski urednik u L.A. Timesu, izlagao je ne seminaru za pisce naučnih radova 
iz Američkog udruženja za rak, i najavio da su mikrobiolozi otkrili nove činjenice koje pokazuju 
štetnost vakcinacije. Jedan od saučesnika je bio i Dr. Robert M. Simpson, Rutgers univerzitet (Nju 
Džersi), koji je napomenuo da vakcinacijski program protiv gripe, malih boginja, zaušaka i dečje 
paralize mogu prouzrokovati da telo stvori proviruse koji tada postaju latentne ćelije širom tela. .. 
Neki od njih bi mogli biti molekuli, koji se pod određenim okolnostima mogu aktivirati i 
prouzrokovati razne bolesti kao što su reumatoidni artritis, multipl-skleroza, eritemski lupus, 
Parkinsonovu bolest, a možda i rak”. Ovaj citat je iz Honorofovog izveštaja za jun, 1976. 

Od Nacionalne zdravstvene federacije čujemo: „Rizik po život i zdravlje, od velike verovatnoće, 
visoke temperature i ostalih nuspojava vakcine svinjskog gripa, je pozamašan. Eksperti za javno 
zdravstvo procenjuju da će oko 15% vakcinisanih patiti od težeg obolenja.” 

Agencije za zdravsto u vladi, koje plaćaju građani Amerike, bi nas trebale upozoriti na opasnosti 
po zdravlje, ali to ne čine. Ljudi van sistema su trošili svoje vreme i novac da saznaju činjenice i 
upozore ljude na ovu ogromnu medicinsku prevaru. Jedan od izvora kojem se trebamo zahvaliti je 
magazin The National Enquirer za njihovo ispitivanje svake države da skupe podatke o smrtnim 
slučajevima od vakcinacije, slučajevima svinjskog gripa (ako ih i ima), ko je započeo prevaru s 
vakcinama i zašto, i dr. U članku u njihovom magazinu (02.11.76), od Chucka Michelinia i Dana 
Shcwartza, piše: 

„Nesposobni vladini zdravstveni stručnjaci su direktni krivci za veliki broj smrtnih slučajeva u 
programu za svinjski grip - zato što nisu upozorili javnost o opasnostima vakcine. Program za 
masovno vakcinisanje je nepotreban - zato što ne postoji ni jedan slučaj svinjskog gripa u celom 
svetu.” 

„Evo kako postupaju ti medicinski eksperti - prvo kažu da je pretnja od svinjskog grip 
preuveličana, a onda je prodaju predsedinku Fordu i Američkom narodu sa skandaloznom taktikom 
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zastrašivanja.” 
„Vladini činovnici pokušavaju zastrašiti Amerikance, da bi se vakcinisali, s lažnim raklamama na 

TV-u koje kažu da je svinjski grip zarazan - i novinskim oglasima koji kažu da ‘možete umreti’ ako se 
ne vakcinišete.” 

Zapravo, svinjski grip i nije zarazan. Poput drugih bolesti, to je pokušaj tela da se pročisti i izbaci 
nakupljane otrove koji su ubrizgani, pojedeni, udahnuti ili uneseni na neki drugi način. Kašalj, 
kihanje, znojenje (visoka temperatra), povraćanje, proliv, osip su samo ispoljavanja tog čišćenja, i ne 
trebamo ih sprečavati s lekovima. Većina doktora, koja ne preferira lekove, nam kažu da će se većina 
bolesti izlečiti ako pacijent ostane u krevetu, u prozračenoj prostoriji, bez hrane, lekova i pića, osim 
malo tople destilovane vode. 

Kada se dogodi prehlada, većina doktora vam kažu da uzmete dva aspirina i pijete puno tečnosti. 
To je loš savet zato što je aspirin veliki otrov za srce i trebali bi ga potpuno izbegavati. A termin 
„tečnosti” nije dovoljno pojašnjen. Pacijent bi to mogao protumačiti kao kafa, čaj, alkohol, 
bezalkoholna pića - to su sve otrovi - ili čorbe, kupovni voćni sokovi, ledena voda i dr - oni su štetni 
tokom bolesti. 

Iako je medicinska i vladina propaganda preko vodećih dnevnih novina slala upozorenja da 
„Možete umreti od svinjskog gripa”, stručnjaci, koji su sledili činjenice, su govorili upravo suprotno. 
Na primer, Dr. J. Anthony Morris, jedan od vladinih najboljih eksperata za vakcine, je rekao: 

„To je potpuno netačno. Nema dokaza da je svinjski grip smrtonosan... On nije zarazan... Nema 
dokaza da će se svinjski grip proširiti. Još nije pronađen ni jedan slučaj otkako je (navodno) pronađen 
prvi slučaj u februaru (Fort Dix, Nju Džersi).” Na jednom skupu u Los Angelesu je rekao: „... 
Vakcina za svinjski grip je bezvredna. Nema dokaza da će nas zaštititi od svinjskog gripa jer nije 
pronađen ni jedan slučaj svinjskog gripa na kojem su je mogli testirati.” 

Isto tako je rekao: „Delotvornost vakcine za gripu je veoma mala. Vakcine za gripu, napravljene 
od čestica neaktivnog virusa, proizvode pogrešnu vrstu imuniteta. Ona menja sistemska antitela koja 
se nalaze u krvi, ali ne stvara lokalna antitela u plućima i nosu koja su potrebna za zaštitu od kasnije 
virusne zaraze.” 

„Ne može se znati kakva će biti jačina vakcine za gripu koja će biti ponuđena Amerikancima zato 
što se u standardnoj dozi ne meri količina čestice virusa u vakcini.” 

Dr. Morris je otpušten zato što se protivio programu za svinjski grip, i ukazao na nedostatke koji 
ne samo da bi bili potpuno nedelotvorni, nego i opasni. 

Dr. Weidman, poznati virolog s univerziteta Florida, se takođe slaže da je vakcina za svinjski grip 
nesposobna da učini išta dobro. Doktori, i iz Amerike i iz Engleske su otkrili da rezultati testova na 
eksperimentalnim životinjama nisu ohrabrujući. Kada je doza bila dovoljno jaka da ubije virus, ubila 
je i životinju. Kada je oslabljena da bi bila dovoljno sigurna za životinju, bila je preslaba da bi učinila 
išta dobro. 

„Za sada se samo 25 miliona Amerikanaca, od ukupno 216,2 miliona, vakcinisalo protiv svinjskog 
gripa. I kao što je Dr. J. Anthony Morris rekao ‘To znači da je 191 miliona Amerikanaca odbilo da 
padnu pod uticaj tvrdokorne propagande. Program za svinjski grip je progam sa izuzetno visokom 
cenom i problematičnom koristi’.” (Enquirer, 21.12.76) 

Čini nam se da neki doktori sporo uče. Trebali su već shvatiti da se protiv otrova ne mogu boriti s 
otrovom, jer njihovi otrovni lekovi samo prave još veću štetu na duže staze. Većina bolesti su 
uzrokovane otrovima, bilo onima koji se stvaraju u telu ili onima koji su došli iz spoljnog izvora kao 
što su zaražena hrana, duvan, alkohol, kafa, vakcine, voda zaražena fluorom, svi lekovi, insekticidi, 
radijacija i dr. Zato što su vakcine otrov, one rade štetu u 100% slučajeva. Količina štete se kreće od 
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iznenadne smrti do kronične bolesti u kasnijim godinama. 
 
VAKCINA MOŽE POKRENUTI INFARKT 
Dr. Selye iz univerziteta u Montrealu, jedan od najpoznatijih svetskih autoriteta o stresu, je rekao: 
„Nakon vakcinisanja, starije osobe i hronični bolesnici imaju posebnu predispoziciju da imaju 

određenu stresnu reakciju kao što je srčani udar.” (Enquirer, 21.12.76) 
Uprkos ovim i sličnim nalazima, promoteri vakcina nagovaraju stare i bolesne (najrizičnije grupe) 

da budu prvi u redu za vakcinaciju. Zbog ove bezglave jurnjave za profitom promoteri su krivi za 
izazivanje nepotrebne smrti kod starijih ljudi nekoliko sati nakon vakcinisanja. 

Dr. Cyril Wecht (Allegheny, Pensilvanija) je obavio obdukcije na nekoliko žrtava od vakcine za 
grip i rekao: 

„Ljudi su trebali biti savetovani da pitaju svog doktora da li je vakcina sigurna za njih, posebno ako 
su već imali infarkt ili visoki krvni pritisak - ali to nije učinjeno.” 

Kakve koristi bi bilo od toga da pitaju svoga doktora? Većina njih ni ne znaju za opasnosti od 
vakcinacije, a i da znaju ne bi rekli pacijentima sve dok im je profitabilno da ćute o tome. Doktori 
ustvari rade ono što im nadređeni kažu, i kada promovišu vakcinaciju, doktorima je naređeno da 
pristanu na to. 

Moje pređašnje istraživanje je otkrilo mnogo slučajeva iznenadne smti od srčanog udara nakon 
vakcinacije. Kao što smo već napomenuli, svaka vakcina je otrov i kada se ubrizga direktno u krvotok 
ona prođe kroz celo telo, uključujući i srce, za par sekundi. I nastavlja da kruži, i uzokuje nagrizanje i 
oštećenje osetljivog tkiva u telu. Srčani zalisci su napravljeni od krhke membrane koja je pogođena s 
ovim otrovom u tolikoj meri da je nesposobna za pravilno funkcionisanje, a to dovodi do srčanog 
udara. U isto vreme, i svi ostali vitalni organi su oštećeni s istim otrovom. 

Većina doktora i veštaka pokušavaju zataškati ono što je očigledno kada štite reket za zgrtanje 
para, kao što je vakcinacija. Ne primer, Thomas Noguchi, veštak iz Los Angelesa, je vršio obdukcije 
na ljudima koji su umrli u roku od 48 sati nakon primanja vakcine za svinjski grip. Njegova izjava, 
objavljena u L.A. Timesu (02.11.76), je u sebi sadržavala zataškavanje i prodajnu propagandu: „Mi 
ne verujemo da su vakcine krive za te smrti ... Razni tipovi srčanih bolest su bili uzroci smrti u svim 
slučajevima. Pacijent sa srčanom manom ima veliku šansu da dobije gripu ako nije zaštićen. Stoga, uz 
nadzor svoga lekara, preporučljivo je da se visoko-rizične osobe vakcinišu.” 

Kada bi sledili njegov savet i otrovali se s vakcinama, svi bi umrli od infarkta uzrokovanog 
vakcinom, ili neke druge bolesti nastale trovanjem krvi. 

 
80% MEDICINSKIH DOKTORA SU NESPOSOBNI 
U intervjuu za KABC radio, Edgar Berman M.D., savetnik američkog predsednika za medicinska 

pitanja i vanredni profesor na medicinskom fakultetu „Johns Hopkins”, je izrekao neke potresne reči. 
Neke od njih slede: 

„Barem oko 200.000 doktora koji se danas bave medicinom su nesposobni ... Procenjujem da su 
barem 10% od ovih zapravo korumpirane varalice ... Na žalost, samo mali postotak - sigurno manji od 
15% - su inteligentni, vredni, saosećajni i moralni.” 

„Trka za novcem se pokazuje i u statistici. Oko 1.500.000 (nepotrebnih) vađenja krajnika godišnje. 
Nekih 14.000 - 16.000 ljudi umre svake godine zbog 2.000.000 - 3.000.000 obavljenih nepotrebnih 
operacija. A samo Bog zna koliko stotina hiljada komplikacija je još bilo”. 

„U zadnjih 50 godina doktori su skrivili više infekcija, sakaćenja i patnje nego sve nesreće 
prouzrokovane motornim vozilima, plus sve bolesti koje su industrijalci natovarili radnicima, od 
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pneumokonioze do trovanja zračenjem.” 
„Studije iz Cornella i Yalea su pokazale da su 1.250.000 ljudi smeštenih u bolnicu tamo zbog 

lekova koje su dobili na recept. Čak i u bolnici niste sigurni. Naše bolnice, čak i one najbolje, 
‘proizvode’ 5.000.000 slučajeva bolesti svake godine.” 

Dr. Berman je napisao knjigu STETOSKOP OD ČISTOG ZLATA (The Solid Gold Stethoscope). 
Knjiga je jeziva. Ona „otkriva podlost na visokim položajima” na polju medicine, a napisana je od 
čoveka - doktora medicine - koji poznaje pravu stranu priče -mutnu stranu. Ona nije samo poučna, 
nego i veoma zabavna. 

Toliko je naspretnosti, pogađanja, pogrešnih dijagnoza i prikrivanja, van i unutar bolnice, da 
doktori prikrivaju ubistva bez predumišljaja nazivajući ih „nesrećama”. Toliko ima bolesti koje su 
izazvali doktori da su im dali i ime „jatrogeni” a to znači bolesti izazvane doktorom. Ljudi misle da 
idu u bolnicu da se oporave, da se izleče. Umesto toga, milioni se još više raboljevaju od terapije, pa 
čak i umiru zbog otrovnih lekova, operacija i eksperimenata. Većina bolnica, a možda i sve, imaju 
odvojeni odsek za „jatrogene” bolesti. Zašto su oni odvojeni? Verovatno zato što doktori ne žele da 
posetioci vide što su im napravili, a ujedno ih i mogu koristiti za eksperimente. Oni opravdavaju to 
tvrdnjom da moraju eksperimentisati, da bi pronašli lekove za bolesti koje su sami prouzrokovali. Ali 
koriste iste smrtonosne lekove i postupke koji su i bili uzrok bolesti. 

Slavni Dr. Charles Mayo, u radio emisiji od pre par godina, je bio dovoljno pošten da prizna da sa 
svom najnovijom opremom i medicinskom obukom na Mayo klinici, su u stanju da ispravno procene 
samo 20% dijagnoza i terapija. Obdukcije na mrtvim telima im pokažu gde su pogrešili. 

Članak u Dr. Sheltonovom Higijenskom pregledu (Hygienic Review, decembar 1976) citira neke 
interesantne izjave od grupe sastavljene od 18 svetski poznatih naučnika. Chicago Tribune (22.12.76) 
je takođe objavio članak od Ronalda Kotulaka. Evo par njihovih opažanja: 

“Šokantan zaključak je da se lekovi toliko zloupotrebljavaju, da samo 10%, koji se koriste u 
zapadnim svetu, su za lečenje bolesti.” 

„Oni napominju da ne postoji sigurna hemikalija. A to je činjenica koji doktori zaboravljaju, a 
većina ljudi to ni ne zna ... Doktori često prepisuju lek, čak iako ne znaju puno o njemu, a ljudi ih 
uzimaju bez problema. Cena koju pacijent plaća zbog negativnih nuspojava je strašna.” 

„Studije u Americi i Engleskoj su otkrile da na svakih 20 bolničkih pacijenata, dolazi jedan koji je 
primljen zbog štete koju su izazvali lekovi.” 

„U bolnici se rizik čak i povećava. Do 18% pacijenata pate od nuspojava izazvanih lekovima koje 
su dobili u bolnici.” 

„‘Godišnj troškovi za ovu nepotrebnu zloupotrebu lekova, koja se može sprečiti, iznose 
3.000.000.000 (milijarde) dolara,’ rekli su u ovom međunarodnom Odboru za internu zagađenost 
-zapanjujuće bacanje novca i zdravlja.” 

„Ko je krivac za tu medicinsku ekstravaganciju? Odgovornost moraju podeliti farmaceutske 
kompanije, vladine agencije koje ih nadgledaju, doktori i oni koji koriste lekove.” 

„Još jedan u nizu slomova se dogodio prilikom testiranja lekova na ljudima. Proba koju je provela 
Agencija za hranu i lekove (FDA), u 1973 godini, razotkrila je da 20% doktora, uključenih u klinička 
istraživanja, su krivi za neetička postupanja, u što spadaju propisivanje pogrešnih doza i 
falsifikovanje nalaza.” 

 
KONVENCIONALNI LEKOVI NE MOGU IZLEČE 
Sve hemikalije i lekovi su inertne strane materije koje deluju kao nadražajna sredstva kada se 

uzmu interno. Oni nemaju snagu da deluju u telu ili da nešto izleče. Jedini razlog zašto oni izazovu 
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neke promene, a neki ljudi bi hteli verovati da su one lekovite, je to što unutarnji odbrambeni sistem 
pokušava de izbaci tu neželjenu stranu materiju, i tako pokrene suprotnu akciju da popravi štetu koju 
su učinili lekovi ili hemikalije. To troši telesne rezerve i odgađa izlečenje. A neki lekovi čine 
izlečenje nemogućim. 

Pričao sam sa studentom medicine koji mi je rekao da medicinskim školama dominiraju 
farmaceutske kompanije koje preplave tržište s novim lekovima, i studenti su obavezni da ih sve 
nauče. Tako da nemaju dovoljno vremena za izučavanje anatomije, i ostalih stvari koje bi doktori 
trebali učiti. Nije ni čudo što novi doktori ne znaju ništa drugo osim da daju lekove, vakcine i bilo šta 
drugo što im farmaceutske kompanije serviraju. 

Teorija o antitelima je srušena sa naučnim testovima, a to ostavlja biznis s vakcinama bez oslonca. 
 

PROMOTERI VAKCINE POKUŠAVAJU IZBEĆI KRIVICU  
Sada kada je vakcinacijski reket razotkriven, promoteri vakcina se pokušavaju izvući iz njega 

davajući priznanja, ili prebacivanjem krivice na druge. Dan nakon što su zastrašujući naslovi izašli u 
novinama - “Svinjski grip može uzrokovati smrt” - i “vakcina za grip je sigurna i može vas zaštititi...” 
vrhunski virolog u CDC-u (Centar za kontrolu bolesti), koji je predvodio program za grip, je priznao 
da su u CDC-u znali da su naslovi lažni. (Enquirer Probe, 21.12.76) 

„Zvaničnik u CDC-u, Dr. Elmer Spurner, direktor labortorije u Misurijevom ogranku za zdravstvo, 
je priznao da ‘Naši testovi nisu potvrđivali da je došlo do izbijanja svinjskog gripa. Ne znam kako je 
to došlo u novine’.” Zna on. 

On, i ostali promoteri, nisu izdali ni jedan demanti kada smo širom zemlje gledali naslove kao što 
su: „Slučaj svinjskog gripa je potvrđen”, ili “Vakcina za gripu se žurno doprema u Misuri”. 

Nakon brojnih smrtnih slučajeva, infarkta, paralize i ostalih slučajeva trovanja vakcinom, pitali su 
neke promotere da opravdaju naširoko reklamirane tvrdnje da će vakcina “štititi 85-90% 
vakcinisanih” ... i da će nuspojave biti “neznatne”. Jedan od omiljenih trikova krivaca je da krivicu 
prebace na druge. Na primer, Dr. John Seal, iz Nacionalnog Instiuta za Alergije i Infektivne Bolesti, 
je rekao: 

„Javnost bi trebala pažljivije tumačiti što mi mislimo kada dajemo takve izjave.” A šta je to on 
mislio? 

Još jedan čovek iz savetodavnog odbora je priznao: 
„Ne znamo kako će vakcina delovati kada se suoči s virusom.” A ipak ljudima govore da je 

“testirana i potpuno sigurna”. 
Drugim rečima, oni ne znaju šta rade, ali lažima namamljuju ljude u vakcinacijske centre. A kada 

se dogodi smrt, i ostale nesreće, doktori nam u suštini kažu - “Vaša je krivica što ste toliko glupi da 
nam verujete”. 

„Dr. Ernest C. Harrmann, vanredni profesor mikrobiologije u trećoj medicinskoj školi ‘Peoria’, 
veruje da je ‘došlo vreme da se traže ostavke svih onih koji stoje iza pljačke s vakcinom svinjske 
gripe’.” (Enquirer Probe, 21.12.76) 

 
NEKOLIKO KONGRESMENA OSUĐUJU PREVARU O SVINJSKOM GRIPU 
Nisu svi članovi kongresa beznadežni. Neki su i na našoj strani. Kongresmen Ron Paul iz Teksasa 

je isto tako i doktor, i vidi obe strane medalje. Većina doktora imaju suženu perspektivu i vide samo 
jednu stranu - onu na kojoj je znak za dolar ($). 

Kongresmen Paul je u intervjuu za Enquirer (21.12.76) rekao: „Ja sam zgrožen s tim programom. 
To je bila šokantna zloupotreba fondova ... i zao politički manevar. Postoje ljudi čije su karijere pod 
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znakom pitanja zbog ovog programa. Predviđam da će ti glasni propagandni pokušaji, da stvore 
paniku u narodu i nateraju ih da se vakcinišu, propasti.” 

„Mislim da je kongres protraćio više od 100 miliona dolara. Program se treba vratiti u kongres, i 
odmah se prekinuti. Program treba biti zaustavljen, a odgovorni bi trebali moralno odgovarati 
američkoj javnosti.” 

Kongresmen Larry McDonald iz Džordžije, takođe doktor, je rekao: „Mislim da je program 
svinjske gripe dobro isplanirana prevara, a njen temelj je zastrašivanje američkog naroda... Mislim da 
bi se trebala sprovesti puna istrage o čelnim ljudima ... ako se pokaže da je bilo nečasnih radnji, svi 
odgovorni bi trebali dobiti otkaze.” 

Divno je znati da nisu svi članovi kongresa korumpirani. Ali gde su bili, oni dobri, kada se glasalo 
o podržavanju i finansiranju tog programa za masovno trovanje? 

 
KAKO KAZNITI KRIVCE 
Razrešenje krivaca s njihovih dužnosti nije dovoljno. Trebaju dobiti kaznu koju će osetiti, a to je 

da im se oduzme sav novac - očigledno je to njihova prava ljubav. Ako bi sakupili sva mita koja su 
dobili od spoljnih klijenata, plus sve one milione koje su nakupili koristeći svoj ugled vladinih 
zvaničnika, došli bi do cifre od milijardu dolara, a možda i više. S tim finansijskim zalihama bi mogli 
osnovati dobre medicinske škole koje bi naučile ljude da se pobrinu za vlastita obolenja - pa čak i da 
izbegnu sve bolesti. To je moguće, jer i danas mnogi žive zdravim načinom života i nemaju nikakvih 
bolesti. Takve škole bi trebali čuvati od medicinskog i političkog uplitanja. 

Doktori za prirodnu medicinu, s pravim načinom medicinskog treninga, imaju barem 90% više 
izlečenja nego konvencionalni lekari sa korišćenjem „lekova”. Takav projekat bi trebao biti pažljivo 
nadgledan zbog mogućnosti da nastanu mnoge lažne škole, i lažno se reklamiraju kao autentične, 
dobro obučene škole za prirodnu medicinu. 

Današnji konvencionalni lekari su u zaostatku od 30 godina za doktorima za prirodnu medicinu. 
Medicina je na zalasku. To je propala metoda koja odvodi ljude s pravog puta. 
 

SUDSKE TUŽBE PROTIV PROMOTERA VAKCINA  
Kada su se naš predsednik i ministarstvo zdravstva udružili s našim smrtnim neprijateljima - 

dilerima otrova (poromoterima vakcina), i propustili da upozore ljude o opasnostima nadolazećeg 
otrovnog prepada, ljudi su ostali bez zaštite, nisu imali koristi od masovnih medija (TV, radio, štampa 
...), i bez pomoći od gradskih veća, gradonačelnika, kongresmena ili policije, zato što su se svi naši 
zaštitinici, koje plaćamo, zakleli na vernost trovačima javnosti. Kada su vakcine počele izazivati smrt 
i druge nesreće, ubrzo nakon što je kampanja lansirana, a neupozoreni ljudi na slepo išli u 
vakcinacijske centre, nekoliko „dobrica”, koji su znali o čemu se radi, su pokušali spasiti što više ljudi 
s upozoravajućim lecima i javnim skupovima. Ali to nije dopiralo do dovoljnog broja ljudi. Žalosno 
je gledati da javni činovnici, koje finansiramo s porezima, rade protiv naroda i podupiru ubojiti reket. 

Nekolicina je pokušala legalnim putem sa sudskim tužbama protiv našeg bivšeg predsednika i 
ostalih čelnika kampanje za vakcinaciju. Ali to je spora i skupa procedura, a pored toga, te vredne 
„dobrice” nisu ništa zarađivali na zadatku koji su sami sebi zadali - da upozore narod o smrtonosnoj 
opasnosti od vakcina. 

Tri tužbe su podnete u Kaliforniji. Jedna tužba, koja dobro napreduje, je podneta od strane Lewisa 
E. Cooka Jr. iz San Diega. On tvrdi da u uputstvima, koja se nalaze u pakovanjima od vakcina koja 
proizvode Merck, Sharp and Dohme, Wyeth i Park Davis (kompanije koje proizvode vakcine za 
svinjski grip), ne piše da bi vakcine “mogle biti efikasne u sprečavanju nastanka gripa ...” što bi i 
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trebao biti njihov cilj, i njihovo jedino opravdanje... 
„Tvrdnje da vakcina za grip može, ili će sprečiti grip, se ne mogu legitimno izreći, pošto nema 

dokaza, bilo gde u svetu, koji bi potvrdio da je vakcina za grip sprečila barem jedan slučaj gripa.” 
„Podaci pokazuju da je čitav program masovne vakcinacije pun nepoznanica, pretpostavki, 

špekulacija i malo praktične i zdravo razumne naučne spoznaje - prikrivene i izvršene na amaterski, 
opasan i neodgovran način, koji predstavlja pretnju po zdravlje, i po život Američke javnosti... 

„Antitela (navodno) stvorena ubrizgavanjem vakcine za grip, se ne mogu prikazati efektivnim u 
prevenciji svinjskog gripa ... Celi program za masovnu vakcinaciju je pun opasnosti i rizika bez 
zdravorazumnih naučnih podataka. Trenutne, krakotrajne i dugotrajne posledice vakcine se nisu 
mogle dovoljno spoznati u samo 3-4 meseca, a u eksperimentima je učestvovalo samo nekoliko ljudi 
pre objavljivanja.” (informacija za taj lek) 

Uobičajena je praksa da farmaceuske kompanije testiraju vakcine nekoliko godina pre nego što ih 
isprobaju na ljudima. 

Treću tužbu je podnela Ida Honorof predstavljajući People Agannst Polttčcal Innoculatlons 
(Osobe protiv političkih vakcinacija) i Nacionalnu zddravstvenu federadju. Oni su udružili snage i 
podneli tužbu Američkom okružnom sudu, da zaustave zloupotrebu javnih fondova za vakcinacijsku 
kampanju koja nije dokazano sigurna i delotvorna. Oni tvrde da je program za masovnu vakcinaciju 
kršenje Prvog amandmana Ustava SAD-a. Traže da celi program bude prekinut „osim ako, ili dok, 
teške sumnje i opasnosti, povezane sa programom masovne vakcinacije, nisu obelodanjene i poznate 
javnosti.” Honorof tvrdi da je program vakcinacije od svinjskog gripa bio „niz laži, obmana i 
pogrešnih procena. Tražimo od Forda, i od agencije Obrazovanja i socijalne pomoći (HEW), da 
odmah prekinu taj program. Najveća opasnost nije grip, nego sama vakcina.” (Objavljeno u 
VANGUARD-u, septembar 1976) 

 
AMERIČKA MEDICINSKA ASOCIJACIJA (AMA) JE ZLOČINAČKA ORGANIZACIJA 
AMA je proglašena krivom na Američkom sudu za kršenje zakona pre nekoliko godina. Dr. 

Morris Fishbine, tadašnji generalni direktor AMA, je osuđen na zatvorsku kaznu, a AMA je novčano 
kažnjena i upozorena da prestane sa ilegalnim aktivnostima. Fishbine nije odslužio zatvorsku kaznu, 
a novčana kazna nije bila dovoljno velika da zabrine asocijaciju, pa su nastavili sa protivzakonitim 
delovanjem. To znači da su oni „zločinačka banda.” 

 
NOVA TUŽBA PROTIV AMA PODNETA OD STRANE KIROPRAKTIČARA 
12.10.1976. je, na okružnom sudu u Chicagu, podneta tužba protiv AMA-e. Tužba je podneta od 

grupe kiropraktičara koji imaju dokaze da AMA već godinama bojkotira, kleveće i pokušava uništiti i 
eliminirati celu kiropraktičku profesiju. Detalje možete pronaći u članku u magazinu SPEARS 
HOSPITAL NEWS (Denver, decembar ’76) 

AMA nije vodila neprekidnu borbu samo protiv kiropraktičara, nego protiv svih metoda lečenja 
koja ne koriste lekove. Većina od njih, ako ne i sve, imaju sigurnije i uspešnije metode lečenja. Neke 
od tih metoda nisu najdelotvornije, ali barem ne koriste otrovne lekove i noževe, tako da ne prave 
štetu koju rade konvencionalne medicinske metode. 

Zvanična medicinska profesija nema siguran i pouzdan lek za bilo koji bolest. To znam zato što 
sam radila s konvencionalnim lekarima. Unajmili su me zbog onoga što sam ja znala, a oni nisu. 
Uprkos tome što ne mogu ništa izlečiti, oni koriste diktatorska ovlašćenja da upropaste i pošalju u 
zatvor mnoge doktore za prirodnu medicinu koji mogu izlečiti ono što oni ne mogu. 

Znam nekoliko veoma uspešnih doktora za prirodnu medicinu, koji su radili pod kiroprakičarkom 
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dozvolom, ali su poslani u zatvor zbog “praktikovanja medicine bez medicinske dozvole”. To se 
dogodilo u državi u kojoj medicinska diktatura ima prevlast, i ne dozovljava praktikovanje nekog 
drugog načina lečenja, iako prirodni doktori imaju bolje rezultate od njih. 

Konvenconalni lekari sve ostale lekare zovu “šarlatanima”. Šarlatan je onaj koji tvrdi da može 
izlečiti bolest, uzme za to pare i ne izleči pacijenta. Mislim da taj opis “šarlatana” savršeno pristaje 
svim konvencionalnim lekarima. Oni ne mogu izlečiti rak; oni ne mogu izlečiti artritis; oni ne mogu 
izlečiti prehladu ili bilo šta drugo, ali leče pacijente i uzimaju njihov novac. 

Bolji prirodni doktori su izlečili sve te bolesti bez farmaceutskih „lekova”. 
Kada je predsednik Ford zasukao rukav i vakcinisao se u promotive svrhe, dao je do znanja da 

vlada podržava program vakcinacije, i hteo je da ljudi slede njegov primer i vakcinišu se. Kada osoba 
kaže drugima da uzmu određeni lek, ona tada propisuje taj lek. Tehnički gledano, Ford je prakticirao 
medicinu bez dozvole. AMA voli da strpa ljude u zatvor zbog praktikovanja medicine bez dozvole. 
Medicinska asocijacija se obično okomi na poslovne konkurente, doktore prirodne medicine. Hoće li 
i Forda strpati u zatvor zato što je počinio isti zločin, zbog kojega su ostale osudili? Ili postoji jedan 
zakon za one koji se protive štetnim medicinskim metodama, a drugi za one koji pomažu u promociji 
medicinskog kriminala. 

 
DVA MILIONA DOZA NEISPRAVNE VAKCINE ZA SVINJSKI GRIP JE PROGLAŠENO 
NEUPOTREBLJIVIM 
Opasne i aljkave metode, koje koriste proizvođači vakcina, su proizvele vakcine koje su ubile i 

paralizovale na stotine ljudi, a izgleda da ih niko ne nadgleda. Ne postoje zaštite, ni testovi, a ni 
dokazi o sigurnosti i efikasnosti koje se traže od proizvođača, osim onih koje sami naprave. 

Časopis Los Angeles Heral Examiner (03.06.76) je objavio vest od AP-a u kojoj stoji da je 
„eksperimentalna” vakcina spremana za testiranje na starijima i visoko rizičnim slučajevima, 
neispravna. Rezultat toga je da će program kasniti šest sedmica. Iz Službe za Javno Zdravstvo je 
rečeno da će 2 miliona doza biti zadržano u rezervi, da bi se mogla koristiti ako dođe do nestašice 
ispravne vakcine. 

Oni priznaju da je to loša „smesa” - preopasna da bi se koristila - i proglasili su je neupotrebljivom. 
Ali je nisu uništili kao što su i trebali. Svejedno je planiraju koristiti - ako im to pođe za rukom - ko bi 
primetio razliku (to je izgleda njihov stav) dok je god mogu prodati i zaraditi pare? 

Ko će znati ko su ti nesrećnici koji dobiju lošu vakcinu? Vakcinatori nam to sigurno neće reći. Da 
li su svih 113 osoba, umrlih par sati nakon vakcinacije, dobili neupotrebljivu vakcinu? Ili je to bila 
odobrena vakcina? Oni su mrtvi bilo da je to zbog jedne ili druge vakcine, jer je svaka vakcina otrov 
- one su namerno napravljene da izazovu bolesti. 

Ta loša „smesa” nije otkrivena od strane vladinih inspektora, ili laboratorijskih tehinčara koji su 
pravili vakcinu, već od jednog drugog doktora koji nije bio zadužen za to. Pitamo se ko nadgleda 
nadgledavače? Ima li još koji „spoljni” čovek koji njuška po svim laboratorijima koje prave vakcine, 
tražeći greške koje se propuštaju kao sigurne vakcine? Mi mislimo da ne, jer imamo previše žrtava da 
bi to bilo moguće. 

Greške su takođe pravili i u drugim laboratorijima koje su pravile neke druge vakcine. To se 
događa već godinama. U prošlosti kada se polio vakcina nametala javnosti, onaj isti Dr. Anthony 
Morris koji nas pokušava upozoriti o opasnostima vakcine za svinjski grip, to isto je činio i tada. 
Otkrio je da su neke polio vakcine zaražene sa SV 40. To je virus za koji znamo da uzrokuje rak kod 
majmuna i hrčaka. 

Zastrašujuće je i pomisliti da sva ova nesigurnost, nemarnost, nenaučna pogađanja sa svojim 
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smrtonosnim opasnostima prolaze kao sigurne i naučne vakcinacije, odobrene od strane vlade, škola, 
medicinskih odbora, štampe, i onda se daju ljudima kao nešto u šta ne smeju sumnjati ili kritikovati. 

Jedini način da budemo sigurni od tih trovača krvi je odbijanje svake vakcinacije. Prevencija je 
bolja nego lek. Puno toga možemo naučiti iz dobrih knjiga o zdravlju, napisanih od kvalifikovanih 
zdravstvenih istraživača. Neke od njih možete pronaći u literaturi na kraju ovog teksta. Ne dajte da 
vas zavaraju kvazi-medicinske knjige koje imaju reč “zdravlje” u naslovu. One su obmanjivale i 
pogrešno učile i škole i javnost više od jednog stoleća. Savremena medicina nije zdravlje. Ona je 
uništavač zdravlja. Preventivna medicina bi zapravo trebala sprečiti zvaničnu medicinu i 
farmaceutske „lekove”. Tek tada bi napravila nešto dobro. 

Ljude često zavaraju tzv. „naučni nalazi” koji zapravo i nisu naučni, već spletkari njima 
manipulišu, a onda i plate da bi ih mogli iskoristiti kao propagandu. Ono što sledi je iz članka u Los 
Angeles Timesu (26.11.76). Ispitivanja je vodio Dr. Ian St. James-Roberts iz Londona. 

 
PRONAĐENI MNOGI LAŽIRANI NALAZI OD STRANE NAUČNIKA 
„Mnogi naučnici možda lažiraju svoje nalaze, tvrdi izveštaj objavljen u četvrtak u magazinu New 

Scientist.” 
„Magazin je sprovodio anketu i upitao naučnike da li znaju za slučajeve ‘namerne pristrasnosti’ - 

lažiranja rezultata da bi se ekperiment činio kao dobro zamišljen i važan.” 
„90% od njih 200 je odgovorilo potvrdno.” 
„Naučnici na univerzitetima su se pokazali najgori po tom pitanju. Većinu varalica su otkrili drugi 

naučnici koji su pokušali ponoviti taj eksperiment. Najčešće nije bilo nikakve dobiti od tih prevara, ali 
u nekoliko slučajeva je rezultiralo unapređenjem.” 

„Neki naučnici kažu da ih farmaceutske kompanije ohrabruju da varaju, jer su opsednuti sa 
dobijanjem pozitivnih rezultata, a forenzičar je rekao da nije neuobičajeno da im policajci kažu kakve 
bi forenzičke (nalaze sudske medicine) dokaze hteli.” 

Pitamo se pod kojim pritiskom su bili, ili koja mita su ponuđena tim tzv. naučnicima da kažu da je 
vakcina za svinjski grip propisno testirana i sigurna. Dr. Wecht je rekao da su ljudi trebali biti 
upozoreni da vakcina može uzrokovati infarkt, „ali to nije učinjeno”. 

Mnogi ljudi, koji su prepoznali prevaru, su od početka pokušali da to stave u novine, TV i ostale 
medije, ali mediji su se pravili gluvi. 

 
PROMOTERI SVINJSKOG GRIPA SU POKUŠALI PREVARITI UZGAJIVAČE SVINJA 
Prilikom planiranja, promoteri vakcine su očekivali da nađu par slučajeva gripe i nateraju ceo svet 

u vakcinacijske centre, kao što su to učinili i prilikom epidemije gripe 1918. To bi donelo profit od 
nekoliko milijardi dolara, kao što je napravila i unosna polio vakcina. Ali svet nije zagrizao na 
mamac, a ni većina Amerikanaca. Tada su mislili da mogu naći novo tržište u uzgajivačima svinja, 
zato što su vakcinu nazvali - vakcina za „svinjski” grip. Pokušali su prodati 80 miliona doza vakcine 
uzgajivačima svinja, ali oni su prozreli prevaru i odbili ih bez oklevanja. Nije da svinje ponekad ne 
oboljevaju, oboljevaju kada se pogrešno hrane i leče. Ali su se uzgajivači svinja, kroz gorko iskustvo 
prijašnjh godina, naučili da vakcine imaju katasatrofalan učinak na njihova stada, jer su izgubili 
svinje i novac koji su sa njima mogli zaraditi. 

Ako su uzgajivači svinja imali dovoljno zdravog razuma da odbiju otrovne vakcine za svoje svinje, 
zašto onda naši precenjeni predsednik i kongres nisu mogli iskoristiti malo od tog zdravog razuma? 
Zar nas naše vođe ne bi trebale štititi od komercijalnog otrova kao što farmeri štite svoje svinje? 

Kada oportunisti vide slabog predsednika na tronu, oni planiraju da ga iskoriste. Kada su pokrenili 
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masivnu kampanju za polio vakcinu 50-ih godina, radili su sa nasmešenim i prijatnim predsednikom 
Eisenhowerom i za početak dobili 9 miliona dolara, ali su mu nastavili zavrtati ruku dok nisu izmuzli 
63 miliona dolara (od poreznih obveznika) da podupre njihovu kampanju za ubitačnu vakcinu. 

Predsednik Franklin Roosevelt je bio još jedan „mlakonja”. On je čak dozvolio da iskoriste njega i 
njegovu invalidnost prilikom raklamiranja i prodaje polio vakcine. 

Te iste farmaceutske kuće i promoteri vakcina su dobili 100 miliona dolara od Nixona. 
Nakon što je kampanja za polio vakcinu završila, promoteri su se hvalili da su zgrnuli 5 milijardi 

dolara za svega nekoliko godina, koliko su prodavali polio vakcinu. 
 
PREDSEDNIK COOLIDGE NEPOKOLEBLJIV POD MEDICINSKIM PRITISKOM 
Nama treba snažan, inteligentan vođa. Gde su sada kada ih trebamo? Predsednik Coolidge je dao 

dobar primer. Kada su Jones-Parkerov zakon i Randallov zakon (zakoni koji bi uspostavili 
medicinsku diktaturu u vladi povećanjem ovlašćenja i plate za general-hirurga, ’Surgeon General of 
the Army’) „proleteli” kroz kongres, i došli do predsednika Calvina Coolidgea, on nije bio 
impresioniran velikim pritiskom medicinskog lobija. Pogledao je zakone i zaustavio ih je sa 
predsedničkim vetom. Rekao nam je i svoje razloge za ovaj potez: 

„Ovi zakoni bi dali vojni status čoveku koji bi trebao biti angažovan u naučnim istraživanjima.” 
Zavera medicinskog establišmenta da uspostavi medicinsku diktaturu traje još od osnivanja 

SAD-a, kada se formirao ustav. Tada je bilo dosta medicinskih doktora u kongresu, koji su pokušavali 
da proguraju ustavnu odluku da uspostave medicinsku diktaturu. Ali je mudra opozicija pobedila. Dr. 
Benjamin Rush i Dr. Josiah Bartlett su bili opozicione snage. Uverili su kongres da bi jedna 
dominantna grana lečenja bila jednako loša kao da jedna religijska grupacija dominira svim ostalima. 
To je isto ono protiv čega se i mi borimo. 

George Washington je isto tako bio jak predsednik. Čak i te davne 1775. godine je znao više od 
današnjh doktora o štetnim efektima vakcinacije. Izdao je naređenje da se ni jedan vojnik američke 
vojske ne sme vakcinisati. Svaki vojnik ili oficir, koji bi se izložio tom trovanju krvi, bio bi otpušten. 
Video je razarajuće učinke velikih boginja, uzrokovane praksom vakcinisanja od ruke do ruke, koja je 
uvedena iz Evrope. Edward Jenner i njegova grozota od kravljih boginja nije počela sve do 1791. 
godine - 16 godina kasnije. Obe metode su uzrokovale rasprostranjenje bolesti, invalidnost i smrt dok 
se obavezna vakcina nije ukinula u svim zemljama sveta, osim u oko tri zaostale zemlje i vojsci 
SAD-a. To su mesta koja i dalje imaju one bolesti protiv koje su vakcinisani. A bolesti su i u 
vakcinisanima. 

George Washington je imao dovoljno problema i bez bolesti uzrokovanih vakcinama. 
Šta je sa našim današnjim vođama? Da li okreću glavu zbog mita, ili ne mogu razlikovati lažnu 

propagandu i činjenice. Mi ih plaćamo da rade svoj posao i sprovedu istragu pre nego ugroze naše 
živote i novce. 

 
ŠTA SU NAŠE VOĐE TREBALE DA PROVERE PRE NEGO ŠTO NAS BACILE 
UBISTVENIM (VAKCINAMA) AJKULAMA 
(1) Kao prvo, Ford, kongres i ostale vođe koje mi plaćamo da se brinu za naš interes i sigurnost, su 

trebali tražiti garanciju da je vakcina sigurna - ne-smrtonosna. Propaganda prodajne ekipe je rekla da 
je sigurna, ali nisu pružili ni dokaz, ni garanciju. Podajna ekipa nije vlast, zato je Ford trebao 
zahtevati garanciju za povratak novca od farmaceutskih kompanija koji su pravili vakcinu. Trebali su 
postojati pisani dokazi o sigurnosti i efikasnosi pre nego što su im data 135 miliona dolara. Ali 
farmaceutske kompanije nisu mogle pružiti dokaz o sigurnosti zato što su znali da nije sigurna. 
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Njihovi laboratorijski testovi, i testovi na terenu, su dokazali da je ubijala životinje i ljude na kojima 
su ju testirali. To nije javno objavljeno. 

Pre nekoliko godina, kada se promovisao protivotrov protiv difterije, neki sumnjičavi ljudi su 
tražili pismenu garanciju od laboratorije koja je pravila vakcine. Laboratorija je odbila da ponudi bilo 
kakvu izjavu o sigurnosti i priznala je da su „sve vakcine nestabilne i napredvidive u svojim efektima, 
i ne mogu se proglasiti sigurnima”. 

De se Ford, i ostatak vlasti, pobrinuo za te neophodne stvari (sprovođenje temeljne provere) pre 
nego su im predali 135 miliona dolara, tada bi vakcina za gripu bila odbijena i porezni obveznici bi 
bili sačuvani od prevare teške 135 miliona. Osim toge, i svi oni koji su umrli zbog vakcina bi i danas 
bili živi i zdravi. 

(2) Promoteri su rekli da će vakcina sprečiti gripu. To nije učinila, nego ju je prouzrokovala. 
(3) Rekli su da je gripa zarazna i da će vakcine zaštititi ljude. Gripa nije zarazna. Uzrok je trovanje 

krvi zbog efekta same vakcine ili neka druga kontaminacija u telu. 
(4) Promoteri vakcina su rekli da su uzorci krvi od čoveka koji je umro u Fort Dixu imali slične 

viruse kao i uzorci krvi iz epidemije gripe 1918, i da bi mogli pokrenuti rasprostranjenu, smrtonosnu 
epidemiju kao što je to bila i prijašnja. 

To nije tačno, jer ne postoje uzorci krvi zaraženi sa virusima iz epidmije gripe 1918. Ta epidemija 
je bila pre 58 godina, a virusi tada još nisu ni bili poznati. Prvi virus je na svinji otkrio jedan 
Amerikinac 1931. godine. Tim britanskih naučnika je izolovao prvi virus kod čoveka 1933. 

Ako još i postoje uzorci krvi iz 1918, oni bi bili toliko isušeni i promenjeni u strukturi da ne bi 
mogli ništa dokazati. Pogotovo se ne bi videli mikrobi ili virusi. 

Ja sam ispitivala sveže uzorke krvi pod mikroskopom na koledžu i videla kako se brzo menjala krv 
u boji i strukturi dok se sušila na pločici u samo par sekundi. Uzorak od pre 58 godina je stvarno loš 
izgovor za promotere vakcina da im posluži kao dokaz. 

Virusi nisu bili ni spominjani u medicinskim ili laboratorijskim izveštajima iz 1918, jer tada još 
niko nije ni čuo za njih. Uostalom, oni ih nisu mogli ni videti sa mikroskopima kakvi su tada postojali. 

Gripa iz 1918 je uzrokovana nagomilavanjem bolesti koje su uzrokovale razne vrste vakcina. 
Gotovo svakome u svetu su propovedali da treba primiti sve moguće vakcine - višak zaliha je ostao iz 
Prvog svetskog rata, a to je bio prvi rat u kojem su sve izmišljene vakcine bile korištene. Vakcinisani 
su dobili gripu, a ne-vakcinisani nisu. Ja se nisam vakcinisala i nisam dobila grip. Nisam videla ni 
jednu ne-vakcinisanu osobu koja je dobila grip. 

 
PITANJA KOJA SU TREBALA BITI ODGOVORENA PRE POKRETANJA KAMPANJE ZA 
VAKCINACIJU 
Ida Honorof, voditeljka grupa Osobe protiv poiitičkih vakdnacija, je pokušala nagovoriti nadzorni 

odbor iz Los Angelesa, i neke druge činovnike, da nateraju Davida Mathewsa iz agencije Agencije 
zdravstva, obrazovanja i socijalne pomoći, i ostale promotere vakcina, da odgovore na neka važna 
pitanja pre nego što započnu s kampanjom za vakcinaciju. Mathews je došao u Los Angeles da održi 
govor, i već je odlučio da promoviše vakcinu. Honorof se suočila sa njim, i predala mu je listu s 
pitanjima, ali on na njih nije odgovorio, a nadzornici to od njega nisu ni tražili. 

Ovo su bila pitanja: 
(1) Možete li nam reći koje prednosti proizlaze iz vakcina za svinjski grip? Prema zakonu 

prednosti moraju biti veće od rizika. (A nisu.) 
(2) Da li će vakcina za svinjski grip sprečiti svinjski grip? (Još nikad nije.) 
(3) Da li je istina da ako se neko vakciniše, da će imati čak i teži slučaj gripe? (Da, čak i smrt, za 
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sada 113 slučajeva.) 
(4) Zašto su eksperimentalne životinje iz Dr. Morrisove četiri laboratorije uništene? Rezultati 

njegovih testova bi pokazali efikasnost ili opasnost od vakcina. 
(5) Da li je Agencija za zdravstvo, obrazovanje i socijalnu pomoć uputila neka svedočenja pred 

pododbor za Zdravstvo i zaštitu okoline ... kada su imali zakazanu raspravu, koja se odnosila na 
moguće opasnosti od vakcinacije za svinjski grip, imena osoba koja su podneli protivne dokaze i 
koliko je saslušanih svedoka koji su se protivili programu? 

(6) Postoje li dokazi da velika većina vakcinisanih neće od toga imati koristi? 
(7) Tvrdi se da će 70% vakcinisanih biti zaštićeno. Među nevakcinisanim će biti 75% zaštićenih. 

Objasnite ove kontradikcije. 
(8) Možete li nam dati neke dokaze da epidemija svinjskog gripa postoji? (Ni jedan.) 
(9) Treba oko 10 godina testiranja i istraživanja da se odobri bilo koja supstanca, lek ili vakcina 

koju će ljudi koristiti. Ako isti standardi važe za vakcinu, zašto nije vakcina za svinjski grip 
podvrgnuta istim testovima za koje FDA (Agencija za hranu i lekove) kaže da su neophodni pre 
ubrizgavanja u ljudska bića? 

(10) Iako farmaceuti stavljaju upozorenje uz vakcinu za gripu „ubrizgati u venu,” nije li istina da 
se to ne može kontrolisati sa bezigličnim ubrizgavačem (jet injector), koji rasprsne vakcinu u kožu pri 
jačini od 590 kg - u ćelije tkiva, direktno u arterije, vene, limfne sudove (kojima stižu i do srca), i tako 
proizvode veliku destrukciju, a na kraju završe i u krvotoku? 

(11) Svaki od proizvođača vakcina koji pravi vakcinu za svinjski grip (Park-Davis, Merrell, 
Wyeth, Merck) koriste derivat žive kao zaštitno sredstvo. Opasnosti da se (veoma otrovna) živa 
ubrizga u telo, udahne ili proguta su dobro dokumentovane. 

(12) Zašto na formularu, koji se daje osobama da potpišu pre vakcinacije, piše „prijavljivanje”, 
kada javni zakon 94-390 jasno kaže da to treba biti formular za „pristanak”. Tome su se veoma 
protivili u Nacionalnoj komisji za zaštitu ljudskih subjekata u biomedicinskom i psihološkom 
istraživanju, i tražili su da se gore pomenuti formulari unište i ne koriste, jer to definitivno nisu 
formulari za „pristanak”, nego grubo kršenje zakona. 

(13) Koja je detaljna definicija i opis svinjskog gripa? 
(14) Da li stvarno postoji bolest zvana „svinjski grip”? 
(15)Zašto proizvođači vakcina ne prave i distribuiraju vakcine bez odricanja od svih odgovornosti 

uzrokovanih vakcinom - bolesti, invalidnosti i smrti? 
(16) Zašto su osiguravajuće kompanije odbile da daju takvo osiguranje? 
(17) Zašto su ljudi, i novac poreznih obveznika, odgovarali za sve odgovornosti i potraživanja 

proizašla iz bolesti, invalidnosti i smrti nastale vakcinom za svinjski grip? 
(18)  Ko bi profitirao od masovne vakcinacije 215 miliona Amerikanaca? 
(19)  Da li je stvarno neophodno ili preporučljivo da se svi vakcinišu protiv svinjskog gripa? (Ne.) 
Za sada, promoteri svinjskog gripa nisu odgovorili na ova pitanja. 
 
MOŽDA NIKADA NEĆEMO SAZNATI TAČAN BROJ SMRTNIH SLUČAJEVA 
Do 07.01.1977. je bilo, zbog vakcine za svinjski grip, 113 smrtnih slučajeva i 139 paralizovanih. 

Imamo dobre razloge da verujemo da je to samo mali deo od stvarnih žrtava. Za vreme kampanje 
polio vakcine, ranih 50-tih, kada su vakcine uzrokovale previše smrtnih slučajeva i slučajeva paralize, 
Dr. Dale iz epidemiološkog odeljenja u Los Angelesu, je rekao da na svaki prijavljeni slučaj je bilo 15 
neprijavljenih slučajeva. Mnoge smrti zbog vakcine su evidentirane sa nekim drugim uzrokom, da 
prikriju opasnosti od vakcina. 
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Tokom 30 godina istraživanja i pisanja otkrila sam činjenice koje dokazuju da se medicinski 
izveštaji i smrtovnice nekada namerno falsifikuju i menjaju, da prikriju krivicu doktora i 
laboratorijskih tehničara. 

Svaka vakcina je otrov, a to znači da uzrokuje smrt i bolesti. To je poznata činjenica, a svaka 
kampanja za vakcinaciju je uzrokovala veliki broj nesreća. Mi, koji smo to znali, smo pokušali 
upozoriti ljude i zaustaviti kampanju. Ali je buka, dobro finansirane grdosije sa vakcinama, utišala 
naš vapaj, a zastrašujuća reklamna kampanja je uspaničila milione, i poterala ih u vakcinacijske 
centre. Znali smo da su smrti i bolesti neizbežne - ali, na početku, ni jedna nije bila objavljena u 
novinama. Zato je Ida Honorof (voditeljka grupe Pojedinci protiv političkih vakcinacja) odlučila da 
uradi ono što su nadležne zdravstvene osobe trebale; otišla je kod okružnog sudskog medicinskog 
veštaka u Los Angelesu, i proverila smrtne slučajeve. Pronašla je da je pet osoba umrlo unutar 48 sati 
nakon vakcinacije za grip. Neki su bili mladi, i nisu imali drugih oboljenja koja bi mogla uzrokovati 
smrt. Promoteri vakcina, uključujući i ministarstvo zdravstva, su planirali da prikriju vakcinom 
uzrokovane smrti i nesreće. Ali ih je Honorof preduhitrila. Kontaktirala je Nacionalnu zdravstvenu 
federaciju - ne-medicinsku grupu koja pokušava zaštititi zdravlje ljudi od medicinskih, ekonomskih i 
političkih uzroka. Sazvali su javnu debatu u Glendaleu (Kalifornija), gde su izneli neke uznemirujuće 
činjenice o vakcinacijskoj kampanji i nagomilanim nesrećama koje su prouzrokovale otrovne 
vakcine. Neki od rođaka žrtava vakcine su tome prisustvovali, i posvedočili su o zdravstvenom stanju 
onih koje je vakcina ubila. 

Nakon ovog otkrića, novine su morale da objave neke od smrtnih slučajeva, jer se to više nije 
moglo sakriti. Veštaci i doktori su to pokušali prikriti rečima da su oni umrli zbog srčanih problema, i 
da bi oni svejedno umrli i bez vakcine. Naravno da srce stane kada osoba umre iz bilo kojeg razloga, 
tako da je srčani problem „lako rešenje” za veštake. 

Par dana su novine pisale o smrtnim slučajevima, dak nisu došli do broja 52. Nakon toga su 
izveštaji o smrti naglo stali. Ljudi su postali sumnjičavi jer se vakcinacija nastavila, mi smo znali da je 
svaka vakcina otrov, a to znači da će ljudi umirati od vakcinacije. 

Honorof se još malo bavila detektivskim poslom, i saznala da se Dr. Shirley Fannin, voditeljka 
Centra za kontrolu akutnih bolesti u Los Angelesu, sastala sa promoterima vakcina i medicinskim 
odborima da odluče što bi mogli učiniti da spreče ljude da saznaju stvaran broj ubijenih od vakcine. 
Njihova odluka je bila da se u žrtve vakcina ne računaju oni koji nisu umrli iznenada unutar 48 sati 
nakon primanja vakcine. 

To je ono što šokira. Ideja da ti promoteri otrova, koji ubijaju ljude sa divljom razuzdanošću, su 
sami sebe postavili za takve moćnike, da odlučuju u koje sate ljudi mogu da umru. Ako se smrt 
dogodi 49 sati nakon vakcinacije, onda nisu umrli zbog njihovih otrovnih vakcina. Dr. Fannin je 
napisala i pismo veštaku, u kojem mu unaređuje da ne proglašava vakcinaciju kao uzrok smrti, osim 
ako žrtva nije umrla unutar 48 sati. Po tome možemo da pretpostavimo kakvim se oni spletkama služe 
sve vreme, a da mi čak nismo ni posumnjali. 

To njihovo „izuzeto vreme” od 48 sati, je izuzelo na hiljade ljudi koji su umrli malo kasnije. 
Izuzelo je i vojnika Davida Lewisa, čoveka koji je umro u Frot Dixu (Nju Džersi) od onoga što su 
doktori dijagnostikovali kao svinjski grip. Umro je nakon više od šest sedmica nakon vakcinacije. On 
je bio jedini slučaj svinjskog gripa koji su doktori našli u celom svetu. On je bio sve na čemu su 
bazirali nacionalno zastrašivanje svinjskim gripom. A sada, sa svojim medicinskim dekretom da to 
nije svinjski grip ako osoba ne umre unutar 48 sati, isključuju svoj jedini slučaj. Zapravo, zvanična 
dijagnoza vojnih doktora je bila da je vojnik Lewis umro od (vakcine) gripe tipa A-Victoria, a ne od 
svinjskog gripa. 
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Sada, bez ijednog autentičnog slučaja svinjskog gripa i bez ikakve epidemije, osim epidemije 
trovanja vakcinom, promoteri vakcina i svi doktori koji su davali ili podupirali vakcinaciju, kao i 
političari koji su to finansirali, su krivi za stotine vakcinom uzrokovanih smrti - ubistava. Šta ćemo 
učiniti u vezi toga? Ima li dovoljno poštenih i zabrinutih zvaničnika koji će ih sudski goniti i naterati 
da plate za svu štetu, i da ih izbace iz opticaja. 

 
KO STAVLJA NOVAC U DŽEP? 
Dogovor je bio da je 135 miliona dolara od poreznih obveznika dovoljno za vakcinaciju svih 215 

miliona Amerikanaca, za 50 centi po vakcini. Toliko ljudi je ubijeno i paralizovano od vakcine, da je 
kampanja morala biti zaustavljena pre nego što izbiju neredi da se ubiju doktori i promoteri vakcina - 
i još par njih. Tako je samo nekolicina u zemlji vakcinisana. Ako i pretpostavimo da je vakcinisano 
čak 50 miliona ljudi, tada bi bilo iskorišteno samo 25 miliona dolara. To znači da promoteri još uvek 
imaju 110 miliona dolara od poreznih obveznika. Da li ti doktori, i ostali prevaranti, planiraju zadržati 
taj novac? Trebali bi ga odmah vratiti u kasu, a promoterima vakcina bi trebali naplatiti ostatak od 25 
miliona dolara koji su uzeli pod lažnim izgovorima, zato što nema epidemije, a vakcina nije bila 
sigurna, i sva njihova obećanja i tvrdnje su bile laži. 

 
OBAVEZNE VOJNE VAKCINACIJE SU PROTIVUSTAVNE 
Vojnik David Lewis koji je umro u Fort Dixu, navodno od svinjskog gripa, danas bi bio živ da 

vojska nije prekršila zakon prisiljavajući vojnike da uzmu otrovne vakcine. Naš ustav SAD-a nam 
daje „pravo da budemo sigurni u našoj ličnosti.” Dakle, svaka prinudna vakcinacija (masovno 
lečenje) je kršenje naših prava. 

Prema Blackstoneu (advokatska „Biblija”): „Ni jedan zakon nije obavezan za ljudske subjekte ako 
napada telo i zlostavlja savest.” 

Vrhovni sud SAD-a je doneo odluku da: 
„Nijedno pravo nije više sveto, niti se pažljivije čuva u zakonu, od prava da svaka individu 

poseduje i kontroliše svoju ličnost, oslobođena od svih ograničenja ili uplitanja od strane drugih 
osoba... “ 

Sudija Cooley je rekao: „Za pravo jedne osobe možemo reći da je kao pravo potpunog imuniteta; 
da je ostavimo na miru.” 

U zvaničnom kodeksu američke vojske, Američki kodeks vojne pravde, pronalazimo da ne postoji 
zakon o obaveznoj vakcinaciji u bilo kojoj grani vojne službe. Stoga, zato što postoji zakon za 
obaveznu vakcinaciju u SAD-u ili oružanim snagama, prinudno vakcinisanje je kršenje njihovih 
prava. A zato što je dokazano da su vakcine otrovne i štetne u svim slučajevima, vojne snage su krive 
za nesavesno lečenje i podložne su zakonima koji su nadležni za taj prestup. 

Jedna žena, sa kojom sam razgovarala, je već tužila vojsku za 1 milion dolara zbog smrti svoga 
sina uzrokovane vakcinacijom u kasarni. U Engleskoj je toliko besnih roditelja tužilo vladu zbog šteta 
koje su vakcine napravile njihovim sinovima u vojnoj službi, da je vlada ukinula obaveznu 
vakcinaciju i u vojnom i u civilnom sektoru. 

 
KAKO ĆE NAŠ NOVI PREDSEDNIK CARTER REAGOVATI NA PREVARU O 
SVINJSKOM GRIPU 
Prošlog proleća (1976) su tvorci epidemije u velikoj žurbi tražili od predsednika Forda da im 

odmah isplati 135 miliona dolara, bez postavljanja pitanja, bez garancija o sigurnosti i bez naznaka o 
epidemiji svinjskog gripa, bez ijednog slučaja u svetu, a čak nisu ni imali efikasnu vakcinu. 
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Pitali smo se, zašto tolika žurba?! Jedini očigledan razlog je bio da bi novembarski predsednički 
izbori mogli maknuti njihovu „lutku”. Znali su da je Ford lak za manipulisnje, i hteli su ga iskoristiti 
dok su ga još imali na koncu. Novi predsednik bi možda zatražio drugo mišljenje i odbio podupreti 
njihov privatni reket za gomilanje para. 

Izbori su gotovi, i naš novi predsednik Carter ima zadatak da sredi veliku zbrku, koju mu je ostavio 
Fordov tim. Pitamo se kako će postupiti prema „Fordovoj gluposti”, hoće li istražiti skandal oko 
vakcina i zahtevati da krivi poprave štetu i vrate naš novac, koji su uzeli pod lažnima izgovorima. 

Nadamo se da predsednik Carter neće biti prevaren i kontrolisan od strane moćnog medicinskog i 
farmaceutskog lobija. Ali jedna mrlja u njegovoj karijeri nas dovodi u pitanje. Čuli smo da je 
dozvolio da ga kontrolišu promoteri fluorida, kada im je platio da zatruju celi vodeni sistem države 
Džordžija. Ako je on čovek za narod, zašto nije istražio i drugu stanu, a ne samo lažnu prodajnu 
propagandu? Hemičari javljaju da je „jedinjenje fluorida, u toksičnosti, u istom rangu sa cijanidom i 
arsenom”. Natrijum fluorid ili silikofluoridna kiselina (H2SiF6) su modeli koji se koriste za trovanje 
javnih vodenih rezervi. Većina vodenih zaliha već sadrži kalcijum fluorid koji je takođe otrovan, ali 
natrijum fluorid je 15 puta otrovniji od kalcijum fluorida. Nekoliko država, među kojima i Teksas, 
rade na pročišćavanju svog fluorida, čak i kalcijum fluorida, zato što je testovima utvrđeno da je sav 
fluorid preopasan za njih. 

Natrijum fluorid je jeftin nusprodukt aluminijskih kompanija i kompanija za proizvodnju đubriva. 
Jedina stvar za šta je dobar je kao otrov za pacove. Ali su se njegovi promoteri setili da bi to mogli 
prodati političarima, koji će to istresti u zalihe pitke vode. Dovoljno članova gradskog veća su bili 
korumpirani ili dovoljno slabi da progutaju prodajnu propagandu. Zbog toga je priličan broj gradova, 
i nekoliko država, fluoridizovano. Međutim, na stotine njih su napustili program kada je otkriveno, 
nakon nekoliko godina korištenja, da fluorid nije samo skup, nego i štetan po zdravlje, vodovodne 
cevi i svu opremu koja je došla u kontakt sa zatrovanom vodom. 

Glavni prodajni faktor je da (fluorid) sprečava karijes kod dece. To je laž. Fluorid uništava koštanu 
strukturu celog tela, čini zubnu caklinu krhkom i tako uzrokuje velike probleme sa zubima u kasnijim 
godinama. 

 
FLUORIDIZOVANE ZUBNE PASTE SU OPASNE 
TV reklame koje kažu da su fluoridizovane zubne paste u 20 testova dokazale da zubne paste 

sprečavaju karijes, trebale bi biti istražene. Neke zubarske asocijacije su „kupljene” od strane 
promotora fluorida, pa one sada pokušavaju navesti sve zubare da podupru fluoridizaciju. Ali oni koji 
se usude reći istinu, kažu da je fluorid štetan za zube i celokupno zdravlje. Membrana u usnoj šupljini 
je veoma porozna, pa otrovni fluorid iz zubne paste ulazi u krv gotovo trenutno, i uzrokuje bolesti 
bubrega i ostale bolesti nastale trovanjem u telu. 

 
KONVENCIONALNA MEDICINA - NA ZALASKU 
Proučavanja savremene medicine nikada nije predstavljalo ozbiljnu nauku. Ona stvara puno više 

bolesti nego što leči. Oporavak se događa, uprkos štetnim lekovima, zbog unutrašnje isceliteljske 
snage koja se nalazi u svim živim organizmima koji se bore da prežive bolest. 

Knjige o novijem znanju o „prirodnim lekovima”, koje nas uče o osnovnim temeljima zdravlja i 
izlečenja, su dostupne široj javnosti, i mogu se čitati i izbeći sve bolesti. A oni koji su bolesni će se 
moći izlečiti uspešnije od konvencionalnih medicinskih metoda. To će učiniti zvaničnu medicinu 
zastarelom i nepopularnom. 

U završnom poglavlju bih htela napomenuti da nije svo medicinsko osoblje krivo za zločine 
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prokazane u ovoj brošuri. Ima i doktora koji su iskreni u nastojanjima da pomognu svojim 
pacijentima. Njihova slabost je ta da su loše trenirani i kontrolisani od organizacije koja ih odvlači sa 
pravog puta. Ima nade za one koji žele naučiti bolje načine lečenja i pomoći bolesnima da se oporave. 
Ako ne pokušaju uhvatiti korak sa savremenim lekarime prirodne medicine i prirodnim metodama 
izlečenja, njihovi pacijenti će ih nadmašiti u znanju i sposobnosti, pa će ih na kraju i napustiti. 

Kampanja za vakcinu za svinjski grip je bila tako očigledna prevara, nije bilo epidemije, čak ni 
jedan autentičan slučaj svinjskog gripa bilo gde u svetu, da se pitamo kakvo je duševno stanje 
promotera. 

Ford, i naša vlada, dali su 135 miliona dolara da podupru lažnu epidemiju svinjskog gripa, koja je 
pobila i paralizovala na stotine ljudi (verovatno ih je na hiljade, ali su pravi podaci nedostupni). 
 

______________ 
 
 

Prevod: Centar za prirodnjačke studije - Beograd 
 


